

HGC Global Communications Limited

環球全域電訊有限公司



17/F, Hutchison Telecom Tower, 99 Cheung Fai Road, Tsing Yi,
Hong Kong
Tel: (852) 2128 5218
Fax: (852) 2126 7088
Website: www.hgc.com.hk
Email Address: marcom@hgc.com.hk

香港青衣長輝路 99 號和記電訊大廈 17 樓
電話：(852) 2128 5218
傳真：(852) 2126 7088
網址：www.hgc.com.hk
電子郵件：www.hgc.com.hk

Senior Management

Mr. Andrew Kwok	Chief Executive Officer
Ms. Jacqueline Teo	Chief Digital Officer
Mr. Lee Kwan	Director - Network & Engineering
Mr. Daniel Kong	Chief Financial Officer

高層管理人員

郭詠邦先生	行政總裁
Ms. Jacqueline Teo	首席數碼官
關利庭先生	網絡及工程總監
江偉傑先生	財務總裁

Business Activities

HGC Global Communications Limited (HGC) is a leading Hong Kong and international fixed-line operator, owning an extensive network and infrastructure in Hong Kong and overseas. HGC has 23 overseas offices, with business over 5 continents. HGC provides full-fledged telecom, data centre services, ICT solutions and broadband services for local, overseas, corporate and mass markets. HGC owns and operates an extensive fibre-optic network, 5 cross-border telecom routes integrated into tier-one telecom operators in mainland China and connects with hundreds of world-class international telecom operators. HGC is one of Hong Kong's largest Wi-Fi service providers, running over 29,000 Wi-Fi hotspots. HGC is committed to further investing and enriching its current infrastructure and, in parallel, adding on top the latest technologies and developing its infrastructure services and solutions. HGC completed acquisition of Macroview Telecom Limited, leading digital technology and IT infrastructure solutions provider in 2019 to provide a full suite of ICT solutions.

業務概況

環球全域電訊有限公司 (HGC 環電) 是領先的香港及國際電訊固網服務營辦商，於香港及國際市場擁有廣闊的網絡覆蓋及基礎設施，除了提供電訊網絡基礎設施予其他營辦商外，亦是企業及住宅用戶的服務供應商。HGC 環電總公司位於香港，擁有 23 間海外辦公室，業務遍佈五大洲。HGC 環電為本地、海外、企業及大眾市場提供全面的電訊服務、數據中心服務、資訊科技方案及寬頻服務。HGC 環電擁有及營運覆蓋廣泛的光纖網絡，與中國內地頂級電訊商開通了五條跨境分流路由，更與過百間世界級的國際電訊網絡營辦商互連。HGC 環電亦是香港其中一個最大規模的 Wi-Fi 服務供應商，於全港共有逾 29,000 個 Wi-Fi 熱點。本公司致力增強現有基礎設施，發展最新技術，並開發基礎設施服務和方案。HGC 環電於 2019 年收購高威電信有限公司 (高威電信)，高威電信在香港、澳門和中國內地是首屈一指的數碼技術解決方案和託管服務供應商。

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Macroview Telecom Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：高威電信有限公司